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Telelauget Hvidested – Ordinær generalforsamling 28. feb. 2023

Driften af netværket igennem 2022 har været tilfredsstillende. Teleudvalget er
tilfredse med Fiberbys produkt og service

Telelauget arbejder fortsat på at udskifte vores nuværende hjemmeside og webhotel
med en ny løsning. Dette arbejde har vist sig mere krævende end forventet og har
budt på nogle problemer og overvejelser.

Der har været en del sagsbehandling i forbindelse med flytning af et krydsfelt på
grund af en ombygning/udvidelse på loftsetagen i AB Skjalm Hvide. Dette kan blive
et kommende problem, da flere ønsker at udvide lejlighederne og inddrage loftrum.

Der var ved udgangen af 2022, ifølge Fiberby, tilmeldt 190 ud af mulige 192
lejligheder, hvilket svaret til en belægningsprocent på ca 99%. Dette må siges at
være meget tilfredsstillende. Antallet af andelshavere er dog faldet til 175
andelshavere pr 10. januar. Telelauget har ikke et umiddelbart bud på dette fald i
antal andelshavere.

På vegne af Telelauget,

Mikkel Thomsen (Formand).


